
 

Protokół obrad IV Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

Z dnia 04 lipca 2011 r. 

 
Lista obecności Radnych wraz z godziną przyjścia lub wyjścia Radnego: 

1. Jerzy Kreft 
2. Marian Leśków 
3. Kazimierz Mechowski 
4. Jakub Łazioski 
5. Ewa Świątek 
6. Ewa Ostapska   - przyszła 18.35 
7. Maria Jagoda-Madalioska - przyszła 17.45 
8. Halina Wojnicz   - przyszła 18.55 
9. Daniela Szynszecka 
10. Andrzej Ciesielski 
11. Piotr Wysocki 
12. Florian Wojciechowski  - wyszedł 22.00 
13. Przemysław Malak  - wyszedł 19.30 
14. Beata Jankowiak  - wyszła 20.30 
15. Rafał Andrzejewski  - wyszedł 19.40 

 
Lista obecności Radnych z podpisami stanowi załącznik do protokołu 
 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

Porządek obrad : 
1. Zatwierdzenie protokołu obrad III Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 
2. Przyjęcie ostatecznego kształtu Projektu Statutu Dzielnicy Piecki – Migowo 

poprzez głosowanie wniosków do bazowej wersji Projektu Statutu Dzielnicy 
Piecki-Migowo zgłoszonych do Przewodniczącego Rady Dzielnicy dnia 
26.06.2011r. 

Podjęcie uchwały. 
3. Informacja Zarządu w sprawie złożonych wniosków do pisma Biura Rozwoju 

Gdańska nr BRG-ZUW-      /WJ/2011 w sprawie przystąpienia Rady Miasta 
Gdańska, uchwałą nr IX/103/11, do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru PIECKI – DIABEŁKOWO, REJON 
UL. CZUBIŃSKIEGO, WILEŃSKIEJ I SUWALSKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU [nr 
1024] 

4. Informacja Zarządu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o realizacji uczestnictwa 
Rady Dzielnicy w obchodach XXXV-lecia LWSM Morena. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad.. 

 
Przewodniczący Rady Piotr Wysocki przywitał wszystkich zebranych i otworzył IV 
sesję Rady. 



 

Ad. 1 

Przewodniczący Piotr Wysocki odczytuje sporządzony protokół z poprzedniej  

Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

Wprowadzono następujące zmiany : 

 W Ad. 1 protokołu zdanie – „Kolejną poprawką do statutu było uzupełnienie 
wymienionych wniosków „ na – „Kolejną poprawką do uchwały było uzupełnienie 
wymienionych wniosków ” 

 W Ad. 3 protokołu zdanie – „Wyniesienie przejść dla pieszych przy skrzyżowaniu 
Bulońska-Budapesztańska i Bulońska-Powstania Styczniowego” zamienione na 
zdanie – „Wyniesienie przejść dla pieszych przy skrzyżowaniu Bulońska-
Budapesztańska i Bulońska-Powstania Listopadowego” 

 W Ad. 4 protokołu - Trwa dyskusja w sprawie  przeznaczenia środków 
finansowych. Wnioski przedstawia przewodnicząca komisji Strategii i Budżetu. 
Wnioski zostały przygotowane w formie uchwały, zatem Piotr Wysocki proponuje 
odczytanie ich kolejno i ewentualna dyskusja nad punktem lub przegłosowanie 
danego punktu.  
Na - Trwa dyskusja w sprawie  przeznaczenia środków finansowych. Wnioski 
przedstawia przewodnicząca komisji Strategii i Budżetu. Wnioski zostały 
przygotowane w formie uchwały, zatem Piotr Wysocki odczytuje je kolejno i 
poddaje pod głosowanie. 

 W Ad. 4 - Opłata wkładki do gazety lokalnej – zmiana kwoty z 2 tysięcy do 1 
tysiąca. 7 osób głosowało za, 9 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. Punkt 
zostaje skreślony. Odnotowuje się podwójne głosowanie. Pierwsze gdzie ilość 
głosów była następująca – 7 za, 7 przeciw, 2 wstrzymujące się od głosu i kolejne 
głosowanie w tej samej sprawie – 7 za, 9 przeciw, 2 wstrzymujące się od głosu. 

 W Ad.4 punkcie 5 – Współorganizacja : Paczek świątecznych dla ubogich – 
dodaje się dla ubogich rodzin. 

  W akapicie „Radna Daniela Szynszecka złożyła wniosek o wykreślenie 
następujących wniosków: 
a) Wnioskowanie o organizację konkursu plastycznego Nasza Dzielnica – Nasz 

Dom dla najmłodszych  
– Koszt  500 zł ( październik/listopad )  

b) Wnioskowanie o organizację konkursu –fotograficznego  
– koszt  500 zł (listopad/grudzień) 

c) Wnioskowanie o organizację konkursu muzycznego o nagrodę 
Przewodniczącego Zarządu Rady Dzielnicy Piecki – Migowo   
- koszt 3000 zł (grudzień) 

d) Wnioskowanie o  Zakup biletów do kina , teatru , zoo, muzea 
- koszt 1500 zł ( wrzesień – grudzień) ” 

 
Dodaje się zdanie:  
„Radna Daniela Szynszecka złożyła owy wniosek, ponieważ wyżej wymienione 

działania dublują się z zakresem działalności Domu Kultury „Morena”” 
 

Naniesienie poprawek radnych do protokołu trzeciej sesji rady. 
 
Głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprawkami. 
Za przyjęciem 12, 0 przeciwnych, 1 głos wstrzymujący. 



 
Ad. 2 
 
Przewodniczący Rady Piotr Wysocki przechodzi do dyskusji nad projektem statutu 
Rady Dzielnicy Piecki – Migowo przygotowanym przez Piotra Wysockiego i Floriana 
Wojciechowskiego z uwzględnieniem pierwotnych propozycji poszczególnych 
Radnych. 
 
Przewodniczący Rady Piotr Wysocki odczytuje projekt statutu. 
 
Wniosek Piotra Wysockiego o dopisanie do § 2 ustęp 3 w brzmieniu: 

"Jednostka pomocnicza stanowi integralną część wspólnoty samorządowej 
mieszkańców Miasta Gdańska",  

został poddany pod głosowanie i został jednogłośnie przyjęty. 
 
§ 4 ustęp 2 zmienia się na: "(...) Rada Jednostki pomocniczej współpracuje z radnymi 
Miasta Gdańska (...) – korekta techniczna nie poddana pod głosowanie" 
 
§ 4 ustęp 1 Zmienia się na: "Do zadań jednostki pomocniczej należy: (...)".  
Wniosek został przegłosowany jednogłośnie. 
 
Rozdział RADNI został przeniesiony za Rozdział ORGANY DZIELNICY.  
Automatycznie zmianie uległa kolejność paragrafów. 
Wniosek został jednogłośnie przegłosowany.  
 
Wniosek Radnego Andrzeja Ciesielskiego o dodanie do projektu statutu § 7 ustępu 3 
w brzmieniu:  "Rada dzielnicy jest organem stanowiącym i kontrolnym"     
Wniosek został poddany pod głosowanie: 9 za, 3 przeciw, 2 wstrzymujące 
(Przed głosowaniem na sesji przybyła Radna Ewa Ostapska.)     
 
Zdanie odrębne przewodniczącego Zarządu Floriana Wojciechowskiego:  
"Zapis jest sprzeczny z uchwałą Rady Miasta i Statutem Miasta Gdańska." 
 
Wniosek Radnej Danieli Szynszeckiej: do § 10 ustęp 8 dopisać: " przez zwołującego" 
Wniosek został poddany pod głosowanie 15 Radnych za. Przyjęty jednogłośnie. 

 
Wniosek Radnego Andrzeja Ciesielskiego o dodanie do projektu statutu § 12 ustęp 1 
punktu 20 w brzmieniu:  "uczestniczenie w pracach komisji miejskich tworzonych do 
podejmowania decyzji dotyczących dzielnicy Piecki-Migowo"     
Wniosek został poddany pod głosowanie: 10 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące 
 
Wniosek Radnych o wykreślenie słowa „do” w § 13 ustęp 3 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 10 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące 
 
Wniosek Radnych o wykreślenie słów „jednak nie przed upływem 7 dni od dnia 
zwołania posiedzenia” w § 13 ustęp 7 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 10 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujące 
 
Wniosek Radnej Danieli Szynszeckiej: do § 13 dodać ustęp 9 w brzmieniu: " Rada 
odrębną uchwałą odwołuje komisje stałe, zmienia skład osobowy lub przedmiot 
działania komisji " 



Wniosek został poddany pod głosowanie 13 Radnych za. Przyjęty jednogłośnie. 
 
Wniosek Radnych o dodanie w § 14 słów „i jego Zastępcę” 
Wniosek został uznany za korektę techniczną i nie był poddany pod głosowanie. 
 
Wniosek Radnych o wykreślenie słowa „wyłącznie” w § 15 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 
 
Wniosek Radnego Andrzeja Ciesielskiego o dodanie do projektu statutu § 16 ustępu 2 
w brzmieniu:  " Na wniosek co najmniej 3 Radnych uchwały w sprawach 
merytorycznych podejmowane są w głosowaniach imiennych". Istniejący ustęp 2 
automatycznie otrzymuje nr 3. 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 
 
Wniosek Radnych o dodanie w § 17 ustęp 1 słowa „Rady” aby ustęp brzmiał: „Z 
przebiegu sesji Rady sporządza się protokół, który stanowi jedyne urzędowe 
stwierdzenie przebiegu obrad”. 
Wniosek został uznany za korektę techniczną i nie był poddany pod głosowanie. 
 
Wniosek Radnego Jakuba Łazińskiego o wykreślenie w § 18 ustępu 1 jako 
dublującego w § 7 ustęp 2 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 3 za, 6 przeciw, 3 wstrzymujących, wniosek 
nie został przyjęty. 
 
Wniosek Radnego Piotra Wysockiego o dodanie do projektu statutu § 25 punkt 1 słów 
w brzmieniu:  " we współpracy z wnioskującymi w terminie 5 dni od dnia wpłynięcia 
wniosku "     
Wniosek został poddany pod głosowanie: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 
 
Wniosek Radnych o dodanie do projektu statutu § 25 punktu 10 w brzmieniu: 
"składanie rocznych sprawozdań z działalności Zarządu do Komisji Rewizyjnej  
i do zatwierdzenia Radzie Dzielnicy, nie później niż do końca II miesiąca roku 
następnego ". Istniejący punkt 10 automatycznie otrzymuje nr 11. 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 9 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujących 
 
Wniosek Radnych o wykreślenie  w § 28 ustęp 3 słowa „reprezentowanego” 
Wniosek został uznany za korektę techniczną i nie był poddany pod głosowanie. 
 
Wniosek Radnych o dodanie do projektu statutu § 28 ustępu 4 w brzmieniu:  
"Członkowie Zarządu nie mogą być członkami stałych komisji Rady ".  
Wniosek został poddany pod głosowanie: 10 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących 
 
Wniosek Radnych o wykreślenie  w § 30 ustęp 1 słów „i jej organów” 
Wniosek został uznany za korektę techniczną i nie był poddany pod głosowanie. 
 
O godzinie 22.00 Florian Wojciechowski, przewodniczący Zarządu opuszcza 
posiedzenie. Wcześniej posiedzenie opuściła Beata Jankowiak Zastępca 
przewodniczącego Zarządu. 
 
Wniosek Radnych o dodanie do projektu statutu § 30 ustępu 7 w brzmieniu:  " Radni 
nie mogą wykorzystywać swojej funkcji do celów prywatnych ". 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 11 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący 



 

Wniosek Radnego Andrzeja Ciesielskiego o dodanie do projektu statutu § 31 ustępu  
w brzmieniu:  " Przewodniczącemu i jego Zastępcy, a także członkom Zarządu oraz 
Radnym przysługują diety za udział w sesjach Rady na zasadach ustalonych uchwałą 
Rady Miasta." i jednocześnie wykreśleniu istniejącego ustępu w brzmieniu: 
„Działalność w organach Dzielnicy ma charakter społeczny” 

 

Przewodniczący Rady wyraził swój sprzeciw, gdyż uznał, że ideą Rady Dzielnicy jest 
jej społeczny charakter. Ponieważ wniosek został utrzymany, na bazie wcześniejszych 
dyskusji Przewodniczący Rady przy poparciu Radnych Jerzego Kreft i Mariana 
Leśków wnioskował o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wniosek został poddany pod głosowanie: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 
Zarządzone zostało głosowanie imienne nad wnioskiem Radnego Andrzeja 
Ciesielskiego. Protokółował Przewodniczący Rady z kontrasygnatą Radnego Mariana 
Leśków. Protokół jest załącznikiem do protokołu z posiedzenia. 
 
Wniosek głosowano: 
 

1. Jerzy Kreft   - przeciw 
2. Marian Leśków   - przeciw 
3. Kazimierz Mechowski  - za 
4. Jakub Łazioski   - przeciw 
5. Ewa Świątek   - za 
6. Ewa Ostapska   - za 
7. Maria Jagoda-Madalioska - za 
8. Halina Wojnicz   - za 
9. Daniela Szynszecka  - za 
10. Andrzej Ciesielski  - za 
11. Piotr Wysocki   - przeciw 

 
 Wniosek został przyjęty przy: 7 głosach za, 4 przeciw, 0 wstrzymujących. 
 

Wniosek Radnego Andrzeja Ciesielskiego o powrót § 6 i do dodanie do projektu 
statutu § 6 ustępu 3 w brzmieniu: " Obsługę administracyjno-biurową Rady i Zarządu 
Dzielnicy zapewnia Prezydent Miasta, skierowując pracownika do ciągłej obsługi 
Dzielnicy. W/w pracownik podlega służbowo Prezydentowi Miasta i wynagradzany jest 
z budżetu Miasta." 

Wniosek został poddany pod głosowanie: 10 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących 
 
Wniosek Radnych o poprawienie  w § 35 ustęp 2 liczby „60” na zgodną z uchwałą 
Rady Miasta liczbę „30”. 
Wniosek został uznany za korektę techniczną i nie był poddany pod głosowanie. 
 
Wniosek Radnego Jakuba Łazińskiego o dodanie słów w § 37 w brzmieniu: „lub 
pocztą elektroniczną.” 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 3 za, 7 przeciw, 1 wstrzymujących, wniosek 
nie został przyjęty. 
 
Wniosek Radnych o dodanie do projektu statutu w § 41 ustęp 1 słów w brzmieniu: "na 
wniosek Rady Dzielnicy.” 



Wniosek został poddany pod głosowanie: 11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 
 
Na tym zakończono dyskusję nad projektem Statutu Dzielnicy Piecki Migowo. 
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Rady Dzielnicy o przyjęciu projektu Statutu i 
przekazaniu go do Rady Miasta Gdańska. 
Uchwałę poddano pod głosowanie przy 11 obecnych Radnych Uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Ad 3 i 4 
Przewodniczący Rady stwierdził, że przy nieobecności nikogo z Zarządu te punkty 
porządku obrad nie mogą zostać wypełnione. 
 
Ad 5 
Wolnych wniosków nie zgłoszono 

 

Obrady IV sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zostają zakończone, data następnej 

sesji ciągu obrad zostanie wyznaczona po okresie wakacyjnym. 

 

Protokołowała Beata Jankowiak – Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

Protokołował Przemysław Malak 

Protokołował Piotr Wysocki – Przewodniczący Rady Dzielnicy 

 

Przewodniczący Rady 

Piotr Wysocki 


